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PROTOKÓŁ  Nr XXXVIII/2013 
 

z  sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 29 listopada  2013 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 10
00

  do godziny 12
20

. Obradom 

przewodniczył Pan Andrzej Baran- Przewodniczący Rady Gminy.  Na stan 14 radnych                

w sesji  uczestniczyło 12 radnych – nieobecna radna Zofia Jędrzczyk i radna  Iwona Woźniak 

(  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście, Poseł na Sejm RP pan Mirosław Pawlak, Wójt 

Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, Przewodnicząca Rady Powiatu pani Ewa Kubas-

Samociuk, Radni Powiatu Zygmunt Ozga i Jan Budziosz, kierownicy jednostek 

organizacyjnych gminy, oraz inni zainteresowani obradami   ( listy obecności – załączniki Nr 

1,2,3,4, do protokołu).  

 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2013-2020r. 

 b) zmian budżetu i w budżecie Gminy na 2013 rok, 

 c) uchylenia Uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Wodzisław poręczenia  

               kredytu zaciągniętego przez Zakład Usług Komunalnych w Wodzisławiu  

               z przeznaczeniem na zakup koparko- ładowarki,  

 d) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, 

 e) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

 f) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

 g) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego,   

              stanowiącego własność Gminy Wodzisław, położonego w obrębie Niegosławice, 

 h) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu lokali mieszkalnych stanowiących  

               własność Gminy Wodzisław, położonych w obrębie Niegosławice, 

 i) wyrażenia zgody na sprzedaż działek stanowiących własność Gminy Wodzisław,  

                położonych w obrębie Lubcza. 

    8. Rozpatrzenie informacji na temat inwestycji realizowanych w ramach programów  

         operacyjnych finansowanych ze środków Unii Europejskiej. 

   9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

  10.  Sprawy różne.  

  11.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Trzydziestą ósmą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył 

Przewodniczący  Rady Gminy Pan Andrzej Baran wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram trzydziestą ósmą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  
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Ad.2. Powołanie sekretarza obrad.  

 

Na sekretarza obrad powołano radnego Artura Oleksiaka,  jednogłośnie – 12 za,                                  

w głosowaniu jawnym. 

 

 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 12 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie porządku obrad.  

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Baran poinformował zebranych, że do 

chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie 

protokołu z   Nr XXXVII/2013 sesji  Rady Gminy z dnia 29 października 2013 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się jednogłośnie 12 za,   w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  przyjęcie protokołu Nr XXXVII/2013 z obrad 

nadzwyczajnej sesji  z dnia 29 października 2013  roku. 

 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy Pan Józef Syska przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności                                   

w okresie międzysesyjnym ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 5 do protokołu).  

Rady Mariusz Zieliński odniósł się do informacji na temat wniosku złożonego przez 

dyrektora ZUK w sprawie w sprawie podwyżki cen wody i ścieków na 2014 rok. Radny nie 

zgodził się ze stwierdzeniem, że cena wody nie była podwyższana od 3 lat i było to zejście z 

dotacji. Wyraził opinie, że obecna podwyżka to rekompensata za wyciek wody z budynku 

byłego posterunku policji w Wodzisławiu.  

Sołtys wsi Dębiany zdementował informację na temat odbioru drogi końcowego drogi 

Przyłęk- Olbrachcice- Dębiany. Poinformował, że droga nie został odebrana gdyż nie 

wykonano zjazdów na pola. Firma wycięła również 8 drzew topola i zostawiła gałęzie przy 

drodze co może powodować utrudnienia w ruchu, zwłaszcza w okresie zimy. Pan sołtys 

podziękował za to, że do  jego wsi nie dowieziono w b.r. kamienia  na utwardzenie dróg 

tłuczniowych oraz za zamontowanie 2, a nie 4 lamp oświetleniowych.  

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania Wójta Gminy. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

większością głosów 11 za, 1 przeciw,   wstrzymujących się brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie sprawozdania Wójta Gminy.  

  

Ad. 6. Interpelacje i zapytania.  
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Radny Adam Zieleniec zwrócił się  do pana Posła Mirosława Pawlaka z pytaniem, czy 

na spotkaniu z Ministrem w sprawie min. wywłaszczenia budynku byłej szkoły w 

Klemencicach pod rozbudowę trasy S-7 poruszono temat nierównej wyceny nieruchomości. 

Poinformował, że jest opinia mieszkańców, że w Ludwinowie ceny były wyższe gdyż ma tam 

pole pan Poseł.   

Pan Poseł poinformował, że na spotkaniu temat wyceny poruszył pan Wójt, a 

Wiceminister miał się nad tym zastanowić. Sprawa musi być przedstawiona w Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Warszawie. Poinformował, że obecnie jest 

reorganizacja rządu ale zapewnił, że ponowi pytanie. Pan Poseł zdementował informację, że 

ma grunt w Ludwinowie.  

Radny Marian Bakalarz zwrócił się do radnych powiatowych. Podkreślił, że do tej 

pory nie odbudowano tylu odcinków dróg powiatowych na terenie gminy jak w bieżącym 

roku. Następnie poruszył temat odwodnienia dróg powiatowych w Piotrkowicach i 

Nawarzycach. Zauważył, że od lat ciągnie się sprawa przepustu w Nawarzycach. Było to 

sprawdzane ale do tej pory nic z tym nie zrobiono. Przypomniał, że radny Zygmunt Ozga 

informował, że w budżecie powiatu są środki na ten cel. Radny pytał, czy powiat nie dba o 

kanalizację deszczową. Stwierdził, że Zarząd Dróg Powiatowych nie bierze pod uwagę 

postulatów radnych, sołtysów czy wójta. Radny wnioskował o zaplanowanie środków na 

udrożnienie rowów, przepustów przy drogach powiatowych. 

Radny Wiesław Kowalski  poinformował, że w skutek wypadku zniszczono 

przystanek autobusowy przy posesji pani Rajch. Prosił o jego odtworzenie.  

Radny Adam Zieleniec poruszył temat melioracji cieku wodnego w Nowej  Olszówce. 

Poinformował, że melioracje wykonano od źródła przez pewien odcinek, a później jest 

blokada. Teraz po roztopach topniejący śnieg spowoduje zalanie łąk. Radny prosił o 

interwencję w sprawie.  

Radny Marian Bakalarz wnioskował o przywrócenie słupka przystankowego na 

Gajówce. Następnie poruszył temat skażenia wody na ujęciu w Niegosławicach. Radny pytał, 

dlaczego mieszkańcy Nawarzyc nie zostali o tym poinformowani. Zakład dowiózł trochę 

wody do sołtysa. Radny pytał, kto powinien zawiadomić mieszkańców- dyrektor czy 

pracownicy. Do tej pory mieszkańcy nie wiedzą o skażeniu. Wnioskował o zamknięcie ujęcia 

wody w Niegosławicach gdyż jest ono często skażone. Zauważył, że ujęcie jest wybudowane 

na podmokłym i bagiennym terenie i być może  kosztem innych inwestycji należy je 

przenieść w inne miejsce. Radny wnioskował również o rozwiązanie problemu odwodnienia 

wsi Brzezinki. 

 

Ad.  7.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekty uchwał były omawiane na 

posiedzeniu  Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  otrzymały pozytywną opinię             

( opinia komisji stanowi załącznik nr 6  do protokołu ). 

 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław 

na  lata 2013-2020,  przedstawiła Skarbnik Gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów 11 za, 1 wstrzymujący się,  

przeciw brak, w głosowaniu jawnym.             
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 Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXVIII/288/2013 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na  lata 2013-2020. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy na 2013 r., przedstawiła 

Skarbnik Gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 8 do protokołu).  

Radny Wiesław Kowalski zwrócił uwagę na zwiększenie wydatków na wyłapywanie psów. 

Poinformował, że do końca roku łącznie w/w zadanie będzie gminę kosztowało ok. 

100.000zł., a nie ma środków np. na utrzymanie dróg.  

Więcej  ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów 11 za, 1 wstrzymujący się,  

przeciw brak,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXVIII/289/2013 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie Gminy na 2013 r. 

 

c) projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę 

Wodzisław poręczenia  kredytu zaciągniętego przez Zakład Usług Komunalnych w 

Wodzisławiu z przeznaczeniem na zakup koparko- ładowarki, przedstawiła Skarbnik Gminy  

( projekt stanowi załącznik nr 9 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 12 za, w głosowaniu jawnym.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXVIII/290/2013 w sprawie 

uchylenia Uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Wodzisław poręczenia  kredytu 

zaciągniętego przez Zakład Usług Komunalnych w Wodzisławiu z przeznaczeniem na zakup 

koparko- ładowarki. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 20 min. przerwę.  

 

d) projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, 

przedstawiła Skarbnik Gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  

Radny Artur Oleksiak zgłosił wniosek formalny dot. obniżenia wysokości podatków na 2014 

rok do poziomu roku bieżącego tj. podatek rolny na 40zł. Radny stwierdził, że należy 

przyjrzeć  się wydatkom. Stwierdził, że aby było sprawiedliwie należy również obniżyć 

pozostałe podatki.  

Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że należy zgłosić wniosek do każdego projektu 

uchwały w sprawie podatków.  

Radca Prawny potwierdził, że wniosek należy składać do każdego projektu.   

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie wniosku radnego Artura 

Oleksiaka dot. obniżenia ceny żyta do 40zł.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych.  

Radni większością głosów 11 za, 1 wstrzymujący się, przeciw brak opowiedzieli się za w/w 

wnioskiem.  

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały w 

sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego- do kwoty 40zł.                 

( projekt stanowi załącznik nr 11 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 
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Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów – 11 za, 1 wstrzymujący 

się, przeciw brak, w głosowaniu jawnym.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXVIII/291/2013 w sprawie 

obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 

 

e) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

przedstawiła Skarbnik Gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 12 do protokołu).  

Radny Artur Oleksiak zgłosił wniosek merytoryczny w sprawie pozostawienia  wysokości 

podatku na poziomie roku 2013.  

Radny Wiesław Kowalski zauważył, że zgodnie z § 2 jest zapis, że traci moc uchwała obecnie 

obowiązująca. Z chwilą nie podjęcia uchwały stawki zostaną na poziomie uchwały z 2011 

roku.  

Skarbnik wyjaśniła, że w uchwale z 2011 roku nie ma zapisu, że uchwała obowiązuje tylko 

rok.  

Radny Wiesław Kowalski stwierdził, że nie ma potrzeby obliczania stawek na nowo gdyż 

uchwała nadal będzie obowiązywać.  

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie wniosku radnego Artura 

Oleksiaka dot. pozostawienia  wysokości podatku na poziomie roku 2013.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych.  

Radni większością głosów 11 za, 1 wstrzymujący się, przeciw brak opowiedzieli się za w/w 

wnioskiem. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie wniosku radnego i stawki podatki od 

nieruchomości pozostaną na niezmienionym poziomie.  

 

 

f) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych, przedstawiła Skarbnik Gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu).  

Radny Artur Oleksiak zgłosił wniosek merytoryczny w sprawie pozostawienia  wysokości 

podatku na poziomie roku 2013.  

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie wniosku radnego Artura 

Oleksiaka dot. pozostawienia  podatku na poziomie roku 2013.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych.  

Radni większością głosów 11 za, 1 wstrzymujący się, przeciw brak opowiedzieli się za w/w 

wnioskiem. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie wniosku radnego i stawki podatku od 

środków transportowych  pozostaną na niezmienionym poziomie.  

 

g) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego,   stanowiącego własność Gminy Wodzisław, położonego w obrębie 

Niegosławice, przedstawił inspektor ds. gospodarki majątkiem gminy pan Janusz Kuśmierz                

( projekt stanowi załącznik nr 14 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów – 11 za, 1 wstrzymujący 

się, przeciw brak, w głosowaniu jawnym.  
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Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXVIII/292/2013 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego,   

stanowiącego własność Gminy Wodzisław, położonego w obrębie Niegosławice. 
 

h) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu lokali 

mieszkalnych stanowiących  własność Gminy Wodzisław, położonych w obrębie 

Niegosławice, przedstawił inspektor ds. gospodarki majątkiem gminy pan Janusz Kuśmierz                

( projekt stanowi załącznik nr 15 do protokołu).  

Radny Adam Zieleniec prosił o podanie ceny wywoławczej mieszkania. 

Inspektor ds. gospodarki majątkiem poinformował, że cena wywoławcza mieszkania                    

i przynależnego gruntu wynosi 68.600zł. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów – 11 za, 1 wstrzymujący 

się, przeciw brak, w głosowaniu jawnym.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXVIII/293/2013 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu lokali mieszkalnych stanowiących  

własność Gminy Wodzisław, położonych w obrębie Niegosławice. 

 

i) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek stanowiących własność 

Gminy Wodzisław, położonych w obrębie Lubcza, przedstawił inspektor ds. gospodarki 

majątkiem gminy pan Janusz Kuśmierz  ( projekt stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 12 za, w głosowaniu jawnym.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XXXVIII/294/2013 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż działek stanowiących własność Gminy Wodzisław, położonych 

w obrębie Lubcza. 

 

Ad. 8. Rozpatrzenie informacji na temat inwestycji realizowanych w ramach 

programów operacyjnych finansowanych ze środków Unii Europejskiej. 

 

Informację przedstawił Wójt Gminy ( informacja stanowi załącznik nr 17 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.  

 

Ad. 9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Wójt gminy nawiązując do wypowiedzi Pan Poseł Mirosław Pawlak oraz  

odpowiadając na pytanie radnego Adama Zieleńca wyjaśnił, że przykro mu było wysłuchać 

opinii pana Ministra dot. różnic w wysokościach odszkodowań za wywłaszczenie gruntów 

gdzie w gminie Jędrzejów ceny były wyższe o 10zł. Według Ministra należy w tej sprawie 

zgłosić się do Wojewody, który  powołał takiego rzeczoznawcę. Odnośnie  budynku szkoły w 

Klemencicach stwierdził, że odpowiedź Ministerstwa jest śmieszna. To samo pismo przyszło 

do pani Błasiak- właścicielki mieszkania w szkole. Stwierdził, że żaden z projektantów 

rozbudowy drogi nie zainteresował się, że w budynku szkoły mieszkają ludzie. Nie 

zaplanowano nawet ustawienia przy budynku  barier dźwiękochłonnych. Być może zostaną 

wybudowane po zakończeniu inwestycji lub gdy okaże się po badaniach, że jest duża 

uciążliwość dla ludzi przeprowadzony zostanie wykup budynku.  
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Pan Wójt odnosząc się do wniosku radnego Mariana Bakalarza zwrócił się do radnych 

powiatu o podjęcie interwencji w sprawie odwodnienia wsi Brzezinki. Jest to specyficzny 

teren gdzie ziemia spływa z pól, a praktycznie na wsi nie ma rowów przy drodze. Pobocza są 

wyższe od drogi. Ostatnio zostały częściowo ścięte ale jest to dopiero namiastka potrzeb.  

Następnie poruszył temat odwodnienia drogi powiatowej przez Piotrkowic i Nawarzyc gdzie 

zanieczyszczona jest kanalizacja deszczowa gdzie może dojść do tego, że woda stanie na 

drodze bo nie będzie miała odpływu do rowów. Stwierdził, że należy odmulić kanały gdyż od 

czasu zakończenia inwestycji nie były czyszczone. Mieszkańcy nie maja prawa robić tego we 

własnym zakresie. Przypomniał, że były również zapewnienia dot. odmulenia rowu przy 

remizie w Nawarzycach i nic do tej pory nie zrobiono.  

Odnośnie przywrócenie  słupka przystankowego w Piotrkowicach , o co wnioskował 

radny Wiesław Kowalski poinformował, że zlecono jego zamontowanie.  

W sprawie zgłoszonej przez radnego Adama Zieleńca dot. melioracji cieku wodnego 

w Nowej Olszówce – Emilianowie poinformował, że jest obietnica WZIR, że odcinek 

zostanie dokończony.  

W sprawie zgłoszonej przez radnego Mariana Bakalarza dot. zamontowania 

przystanku w Gajówce wyjaśnił, że jest tam przystanek ale radnemu chodziło chyba o wiatę z 

zadaszeniem. Zapewnił, że zostanie zamontowana w przyszłym roku.  Odnośnie skażenia 

wody w ujęciu w Niegosławicach pan Wójt stwierdził, ze nie jest przyjemne jak interweniuje 

w tej sprawie Sanepid czy telewizja. Poinformował, że próbę wody pobrano gdy w 

Brzezinkach wyłączono prąd. W środę otrzymano wyniki badania i zakład zachlorował ujęcie. 

W poniedziałek pobrana zostanie nowa próba i wynik będzie znany w środę. Podobnie było w 

Niegosławicach gdzie próbę wody pobrano z Ośrodka Zdrowia. Stwierdził, że być może 

zakład podał za małą ilość chloru. Stwierdził, że należy przenieść ujęcie wody, a do tego 

czasu stosować większą ilość środka odkażającego.  

Sołtys wsi Niegosławice stwierdził, ze problem zostanie rozwiązany ale chyba nie w 

kadencji obecnego wójta.  

Pan Wójt stwierdził, że nie lubi złośliwości. Zauważył, że mieszkańcy są sami sobie 

winni bo nie przestrzegają przepisów dot. ochrony środowiska np. nie maja potwierdzeń 

wywozu ścieków. Podkreślił, że należy wybudować nowe ujęcie w Olbrachcicach. 

Poinformował, że jest to inwestycja zaplanowana na lata 2014-2020, ale obecnie należy 

pilnować istniejącego ujęcia. 

 

Ad. 10.  Sprawy różne.  

 

Radny Wiesław Kowalski odnosząc się do temat skażenia wody zaproponował, aby 

wyłączyć jeden zbiornik. 

Dyrektor ZUK wyjaśniła, że 2 zbiorniki wystarczają na 1 dobę.  

 

Wójt wyjaśnił, że ujęcie znajduje się w leju depresyjnym do którego przy dużych 

ulewach napływa skażona woda. Poinformował, że wokół ujęcia są duże pokłady wody ale 

teren jest marglowy,  przepuszczający wody opadowe i podskórne.  

Sołtys wsi Dębiany pytał, dlaczego nikt nie odbiera dróg gminnych i powiatowych  

np. drogi z Nowizny Strzeszkowskiej do Olbrachcic. Sam drogowiec informował go, że nie 

był na drodze.  

Wójt poinformował, że każda droga jest odbierana i pan sołtys się myli. Do jednej z 

posesji w jego wsi dowieziono trzy przyczepy kamienia.  

Sołtys wsi Dębiany poinformował, że na drodze Nowizna Strzeszkowska – 

Olbrachcice podwozie  samochodu wadzi o środek drogi.     
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Radny Artur Oleksiak pytał, jak często były czyszczone hydranty. Poinformował, że 

według mieszkańców z hydrantów leci brudna woda i w urządzeniach namnażają się bakterie. 

Zauważył również, że część wodociągów jest niewykorzystana, nie ma poboru wody i to też 

może być przyczyną skażenia. Temat będzie się ciągnął tym bardziej, że cena wody  rośnie z 

roku na rok. Następnie poruszył temat drogi powiatowej Niegosławice- Mierzawa. Zwrócił 

się do radnych powiatowych i poinformował, że jeden z odcinków drogi tj. od Przyłęka do 

Mierzawa są dwa odcinki które nie były remontowane i został tam stary asfalt. Droga jest już 

odebrana.  

Radny powiatowy pan Zygmunt Ozga stwierdził, że można to było wcześniej zgłosić.   

 

Radny Artur Oleksiak poinformował, że nie wiedział, że był już odbiór drogi.  

 

Wójt poinformował, że na jednej z komisji zarzucano mu, że jeden z odcinków 

remontowanej drogi powiatowej w Mierzawie został pominięty, nie wykonano również 

poboczy , a w planach było to zawarte.  

Radny powiatowy pan Zygmunt Ozga poinformował, że była to decyzja Dyrektora 

Zarządu Dróg  i wykonawcy drogi. Stwierdzono, że dwa odcinki nie wymagają remontu.  

Sołtys wsi Wola Lubecka pytała, czy w Ośrodku Zdrowia w Lubczy będzie lekarz. 

Poinformowała, że są duże przerwy w pracy lekarza. Pielęgniarka ciągle bezczynnie siedzi. 

Sołtys pytała, po co jest ośrodek. Zauważyła, że w ośrodku  Wodzisławiu jest 8 pielęgniarek i 

może tu powinno się zaoszczędzić. Pani doktor Molęda jest nieuprzejma. Pani sołtys pytała 

dlaczego ma leczyć się prywatnie. Stwierdziła również, że wielu osobom trudno jest dojechać 

do Wodzisławia.  

Wójt poinformował, że nie wiedział, że w Lubczy są duże przerwy w pracy lekarza.  

 

Sołtys wsi Wola Lubecka podkreśliła, że ośrodek nie funkcjonuje.  

 

Przewodniczący rady gminy zauważył, że na sesji są przedstawiciele Rady Społecznej 

GOZ i mogą wyjaśnić problem.  

Radny Wojciech Gądek- członek Rady Społecznej GOZ wyjaśnił, że zatrudnienie 8 

pielęgniarek w Wodzisławiu wynika z umowy z NFZ i nie może ich być mniej gdyż tak 

wynika z przepisów.  

Pan Stanisław Zięba przypomniał, że na poprzedniej sesji prosił o kamień na drogę do 

jego miejscowości. Pan Wójt obiecał, że jest 20 ton kamienia i będzie dowieziony, jednakże 

do tej pory nic w tym kierunku nie zrobiono. Następnie pan Zięba podziękował za planowaną 

inwestycję w Lubczy. Wyraził zdziwienie, ze stawy w Lubczy zostały sprzedane za 

120.000zł., a w Nawarzycach wykonano remont świetlicy za 140.000zł. Stwierdził, że 

gminnymi pieniędzmi należy dobrze dysponować, a teraz środki idą tylko na dwie 

miejscowości.  

Wójt stwierdził, że gdyby pan Zięba był w świetlicy to by się przekonał, że remont 

należało wykonać.  

Sołtys wsi Stara Olszówka poruszył temat wyznaczenia miejsca dla 

niepełnosprawnych przed budynkiem urzędu. Wnioskował również, o wyznaczenie przejścia 

dla pieszych na ulicy Krakowskiej i tylko dobra wola policji, że daje tylko pouczenia, a nie 

mandaty. Następnie poruszył temat znaku zakazu postoju na ulicy Krakowskiej nie dotyczy 

zaopatrzenia i mieszkańców, którzy nie mogą zostawić samochodu nawet na otwarcie bramy 

gdyż mają zwracana uwagę przez policję.  Następnie poruszył temat remontu schodów remizy 

w Starej Olszówce. Poinformował, że zabrakło płytek. 
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Sołtys wsi Przezwody – członek Rady Społecznej GOZ- odniósł się do uwag dot. 

pracy ośrodka w Lubczy. Poinformował, że pacjenci mogą korzystać z ośrodka w 

Niegosławicach.  

Pan Marek Siwiec odniósł się do temat odbioru remontów dróg powiatowych. 

Stwierdził, że jest dużo uwag i czas zmienić dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych.  

 Ad. 11. Zamknięcie obrad sesji.   

     

  

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący  Rady Gminy 

Pan Andrzej Baran podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady wypowiadając 

formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam trzydziestą ósmą sesję Rady Gminy Wodzisław 

obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

      Protokolant                          Sekretarz Obrad                  Przewodniczący Rady Gminy 

 

/  Aleksandra Adamska /         / Artur Oleksiak  /                           / Andrzej Baran / 

  

 

 

 

 

 


